
 
 
Protokoll styrelsemöte Naturskyddsföreningen i Färs 
 
Möte hos Annika i Sövde den 9:e augusti, 2018 
 
Närvarande: Cornelia, Karin, Per, Annika och Anna 
 

1. Mötet öppnades av Cornelia. 
 

2. Protokollet från föregående möte godkändes och undertecknades. 
 

3. Remiss: ”Detaljplan för Solvik 1- 4 samt del av Sandbäck 4:18 m.fl, 
Handelsområdet Sjöbo Väst i Sjöbo”, Sjöbo kommun 28:e maj. Ej besvarad. 

  
4. Remiss: ”Vägplan för anläggning av gång-och cykelväg längs väg 740 delen 

Hemmestorp–Veberöd i Sjöbo & Lunds kommun, 4 juni. Ej besvarad. 
 

5. Remiss: ”Vägplan avseende mötesseparering mm av riksväg 11 mellan 
Anklam och Tomelilla (Svampakorset) ej besvarad, vi inväntar fortsättning på 
denna remiss. 

 
6. Remiss: “Förslag till detaljplan för fastigheten Sandbäck 4-18 mfl. Sjöbo 

kommun”, senast 26:e augusti. Karin svarar. 
 

7. Remiss: “Handlingsplan för Friluftsliv Skåne” med svar senast 20:e 
september. Cornelia blickar in i denna. 

 
8. Remiss: “Lokala miljömål för Sjöbo kommun” med svar senast 28:e 

september, Cornelia tar reda på vilka ändringar de gjort. 
 

9. Skrivelse: “Att klippa i tid och otid” mottogs av Sjöbo kommun 5/7. Cornelia 
publicerar denna på hemsidan. Vi inväntar svar. 

 
10.Vitabäckskärret var föremål för kontroll av Länsstyrelsen den 7:e augusti. Allt 

såg bra ut! 
 

11.Projekt: “Vår mångfald där vi bor- en utställning för stora och små”. Det har 
varit svårt att hitta lokal. Utredning fortgår. 

 
12.Trollsländor vid Sövdesjön. ”Samarrangemang” med Ystadkretsen 26:e 

augusti. Cornelia hör efter om de kan exponera händelsen i kalendern på 
hemsidan med angiven alternativ samlingsplats. 

 



13.Miljövänliga veckan “Ta vara på det du har” är vecka 40, 1-7 oktober. Cornelia 
beställer årets låda från Riks. 

 
14.Hänt sen sist: 

❖ Vårtecken och bihotellbygge i Vallarum den 6:e maj med 
Natursnokarna var uppskattat och besökt av ca 12 barn och 8 
vuxna. Cornelia lägger upp bilder på hemsidan. 

❖ Naturnatten Stenshuvud den 5:e juni hade ca 70 besökare (!). 
Det blåste en del för fladdermössens skull, men det gick ganska 
bra ändå! 

❖ Vilda blommors dag den 17:e juni hade ca 10-15 besökare och 
Ystad Allehanda var där. 

❖ Fjärilar och vattnets väg till kranen vid vombverket den 5:e 
augusti fick besökt av 10 vuxna och 5 barn. Också denna dag 
blåste det och var kallt, men det blev ändå lite fjäril- och 
trollsländeskådning! Skånskan var där och dokumenterade. 

 
 

15.Kommande aktiviteter: 
 

❖ Slåtter av Vitabäckskärret 19:e augusti kl.9.00. 
❖ Fladdermusvandring i Snogeholm den 25:e augusti. Affischering 

kommer att ske. 
 
 

16.Övrigt 
a) Vattenrådet och Valentina (LEADER-projekt). Per skall besvara denna 

förfrågan. 
b) Hansa-powerbridge. Nytt elnät som skall byggas, “Svenska Elnät” 

bygger och Sjöfartstyrelsen är ansvariga för tillfället. Kabeln skall gå 
iland i Ystad och sträckningen ska gå öster om Sjöbo. Nästa samråd 
sker i december -18 eller i januari - 19. Bevakas! 

c) Återbäringen har inkommit samt det utökade föreningsstödet. 
 

17.Nästa styrelsemöte hålls hos Karin i Tågratorp den 17:e september. 
 

18.Cornelia avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
____________________________                  ____________________________ 
Cornelia Lovfeldt                                                   Anna Elmlund 
Ordförande                                                             Sekreterare 
 


